

Flyer

ការរៀបរាប់គ្រួសារអំពី ឆ្នាំសិក្សា ២០២១-២០២២

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្វ្រង់ក្លែន ហើយបានត្រៀមជាស្រេច ដើម្បីស្វាគមន៍សិស្សានុសិស្សទាំងអស់ត្រឡប់មករៀននៅសាលាវិញដោយសុវត្ថិភាព ខ្លះជាលើកដំបូង អស់រយៈពេលជាង ១៨ ខែមកនេះ។ យើងជឿជាក់ថា ការស្វាគមន៍សិស្សត្រឡប់មករៀនក្នុងថ្នាក់វិញដោយផ្ទាល់ ហើយមានអ្នកអប់រំដែលយកចិត្តទុកដាក់នៅជុំវិញពួកគេ និងការគាំទ្រដ៏សំខាន់ គឺជាវិធីដែលល្អបំផុតដើម្បីជួយពួកគេឱ្យចាប់ផ្តើម ជាសះស្បើយ លូតលាស់ និងចូលរួមឡើងវិញ ក្នុងបរិយាកាសសង្គមដែលមានសារៈសំខាន់បំផុតចំពោះការអភិវឌ្ឍន៍របស់ពួកគេ។

នេះគឺជាអ្វីៗដែលលោកអ្នកនឹងឃើញនៅពេលសាលាបើកឡើងវិញ
(អាចមានការផ្លាស់ប្តូរអាស្រ័យលើលក្ខខណៈនៃជំងឺ ខូរីដ-៩)

ថ្ងៃចូលរៀនដំបូង	ថ្ងៃអង្គារ ទី៣១ ខែសីហា សម្រាប់សិស្សគ្រប់ថ្នាក់ទាំងអស់
ទម្រង់សិក្សា	ពេញថ្ងៃ បង្កាត់បង្រៀនក្នុងថ្នាក់ផ្ទាល់ ៥ ថ្ងៃ ក្នុងមួយសប្តាហ៍ <i>សិស្សថ្នាក់មត្តេយ្យនឹងរៀនតែកន្លះថ្ងៃ ពីថ្ងៃទី៣១ ខែសីហា ដល់ថ្ងៃទី៨ ខែកញ្ញា។ សាលាបិទនៅថ្ងៃទី៦ និង ទី៧ ខែកញ្ញា</i>
វត្តមានអវត្តមាន	សិស្សទាំងអស់ត្រូវមករៀនឱ្យបានទាន់ពេលវេលាជារៀងរាល់ថ្ងៃ។
ការពិនិត្យសុខភាព	បុគ្គលិក និងគ្រួសារ ត្រូវបានស្នើសុំឱ្យស្ទង់មើលឱ្យដឹងថា ពួកគាត់ឬកូនរបស់គាត់ មិនមានរោគសញ្ញាអ្វី មុនពេលពួកគេចូលក្នុងសាលា និងការិយាល័យរបស់ក្រសួងអប់រំ។
ពាក់ម៉ាស់ និងរបាំងមុខ	អ្នកដែលបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ និងសិស្ស និងបុគ្គលិកដែលមិនបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ តម្រូវឱ្យពាក់។ ផ្តល់ឱ្យដោយសាលា។
កន្លែងលាងដៃដែលមិនបាច់យកដៃប៉ះ	មាននៅគ្រប់សាលា
ការធ្វើតេស្តជំងឺ ខូរីដ-១៩	សិស្សានុសិស្ស៖ អាចធ្វើតេស្តនៅនឹងកន្លែងសម្រាប់សិស្សដែលមានរោគសញ្ញាដូចជាខូរីដ នៅពេលថ្ងៃ។ បុគ្គលិក៖ បន្តការធ្វើតេស្តរាល់បុគ្គលិក មួយសប្តាហ៍ម្តង។ អាចប្រែប្រួលទៅតាមលក្ខណៈដែលមាន ពីដើមដល់ចុងឆ្នាំ។

<p>អ្នកកីឡា/សិល្បៈសម្តែង</p>	<p>តេស្តដើម្បីឱ្យដឹងថាតើអាច លេង/សម្តែង បានឬអត់៖ អ្នកកីឡា ដែលលេងកីឡាដែលមានហានិភ័យខ្ពស់ ហើយសិស្សដែលចូលរួម ក្នុងសិល្បៈសម្តែងអ្វីមួយ (ក្រុមតន្ត្រី និងក្រុមចម្រៀង) នឹងត្រូវធ្វើ តេស្ត ១-២ ដង ក្នុងមួយសប្តាហ៍។ អ្នកកីឡា និងសិស្សខាង សិល្បៈសម្តែង ដែលបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគហើយ អាចបដិសេធមិន ធ្វើតេស្តប្រចាំសប្តាហ៍ ដោយមានភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ រោគ។</p>
<p>ប្រាកដថាវិជ្ជមាន ខូរីដ-១៩</p>	<p>ការប្រាស្រ័យទាក់ទង៖ ផ្តល់ដំណឹងដល់ សាលា និងក្រុមគ្រួសារ ដែលមានការប៉ះពាល់</p> <p>អ្នកដែលធ្វើតេស្តវិជ្ជមាន៖ តម្រូវឱ្យនៅផ្ទះដាច់ពីគេ យ៉ាងហោច ណាស់ ១០ ថ្ងៃ</p> <p>ការបិទ ថ្នាក់រៀន ឬសាលា៖ លុះត្រាតែមានការណែនាំពីក្រសួង សាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្សក់</p>
<p>ការបន្តការសិក្សា</p>	<p>សិស្សដែលនៅដាច់ពីគេ ឬនៅដាច់ដោយឡែកពីគេ នឹងទទួលបានការ គាំទ្រក្នុងការបង្កាត់បង្រៀននៅពេលដែលនៅផ្ទះ។</p>
<p>ការនៅឆ្ងាយពីគ្នា</p>	<p>ពេលដែលចម្ងាយ ៣ ហ្វីត ជាចម្ងាយដែលគេជំរុញឱ្យធ្វើតាម នៅ ពេលណាអាចធ្វើទៅបាន អាទិភាពពី CDC និង PDPH គឺការវិល ត្រឡប់មករៀននៅសាលាវិញរបស់សិស្ស ដោយមានស្រទាប់សុវត្ថិ ភាពជាច្រើន។</p>

ម៉ាស៊ីនសម្អាត ខ្យល់ និង ផ្ទៃ	មាននៅគ្រប់ទីកន្លែងបង្ហាត់បង្រៀន កន្លែងហាត់ប្រាណ កន្លែងញ៉ាំអាហារ និងការិយាល័យ
ការសម្អាត និងអនាម័យ	សាលាបានសម្អាត និងស្អាតមានអនាម័យ មុនថ្ងៃទី៣១ ខែសីហា ហើយពីព្រឹក ដល់ល្ងាច ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ក្រោយពេលបើកសាលាឡើងវិញ។
ការគាំទ្រសិស្ស	<p>មានការគាំទ្របន្ថែមដើម្បីជួយសិស្សដោះស្រាយ ការប៉ះទង្គិច ការផ្លាស់ប្តូរត្រឡប់ទៅក្នុងការសិក្សាដែលមានរចនាសម្ព័ន្ធ និងរីកចម្រើនផ្នែកសង្គម និងការសិក្សា។</p> <p>ចាប់ផ្តើមតាំងពីថ្ងៃដំបូង សាលាទាំងអស់នឹងផ្តោតលើការបង្កើនទំនាក់ទំនង និងការបង្កើតបរិយាកាសសាលាឱ្យប្រកបដោយសុវត្ថិភាព និងស្វាគមន៍ សម្រាប់អ្នករាល់គ្នា។</p>
សកម្មភាពក្រៅកម្មវិធីសិក្សា និងកីឡា	រាល់សកម្មភាពទាំងអស់នឹងត្រឡប់មកវិញដោយផ្ទាល់។ អ្នកទស្សនាមានកំណត់ចំពោះតែការប្រកួតនៅខាងក្រៅតែប៉ុណ្ណោះ។
យានជំនិះរបស់សិស្ស	រថយន្តសាលា និងរថយន្តធនកណ្តាល (vans) ទាំងអស់ ត្រូវបានសម្អាតរវាងពេលដឹកសិស្សម្តងៗ។ ប័ណ្ណថ្លៃសិស្សជិះ SEPTA (SEPTA Student Fare Cards) ជំនួស ប័ណ្ណប្រចាំសប្តាហ៍ (Weekly Transpasses)
ជម្រើសសិក្សាពីចម្ងាយ	ផ្តល់ជូនតាមរយៈ វិទ្យាស្ថានសិក្សាតាមបណ្តាញអេឡិចត្រូនិចរបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី (School District of Philadelphia Virtual Academy)។ ការសិក្សាដោយឯករាជ្យ ១០០% ។ កំណត់ថ្ងៃចុះឈ្មោះគឺ ថ្ងៃទី១៣ ខែសីហា។ philasd.org/pva

ត្រូវចូលមើលគេហទំព័រ philasd.org/ringthebell ឱ្យបានញឹកញាប់ សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីបរិស្ថានសាលា និងជំនួយផ្សេងៗ។